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Zápis

z 10. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 16. prosince 2019
od 18:00 hodin v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695.

Přítomno: 19 zastupitelů dle prezenční listiny
Omluveni: Ing. M. Dvořáková, Ing. V. Svoboda

1) Zahájení.

Zasedání zahájil starosta města Mgr. Ladislav Macák.

Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost.
Zastupitelé jednomyslně schválili pro dnešní jednání použití elektronického hlasování.
V případě technických problémů se uplatní původní forma hlasování tj. hlasování zvednutím 
ruky.
Výsledky hlasování o jednotlivých usneseních jsou přílohou tohoto zápisu.

Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání.
Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání.
Návrhy ani připomínky k programu vzneseny nebyly.

Program jednání byl schválen.

Zahájení
1) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání
2) Zpráva o činnosti  Rady města  Tachova za  uplynulé  období  od veřejného zasedání

zastupitelstva města, které se konalo dne 4.11.2019, kontrole usnesení a vyřizování
návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města - předkládá
Mgr. L.Macák

3) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací předsedů
finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města - řídí Mgr. L.Macák

4) Projednání  zápisů  ze  schůzí  osadních  výborů,  jejich  návrhů  a  vystoupení  jejich
zástupců - řídí  Mgr. I.Sochorová

5) Obecně  závazná  vyhláška  č.  3/2019,  o  místním  poplatku  za  provoz  systému
shromažďování,  sběru,  přepravy,  třídění,  využívání  a  odstraňování  komunálních
odpadů – předkládá Mgr. P.Braunová

6) Obecně  závazná  vyhláška  č.4/2019,  o  místním  poplatku  ze  psů  -  předkládá  Mgr.
P.Braunová

7) Obecně  závazná  vyhláška  č.5/2019,  o  místním  poplatku  za  užívání  veřejného
prostranství - předkládá Mgr. P.Braunová
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8) Obecně závazná vyhláška č.  6/2019, o místním poplatku z pobytu - předkládá Mgr.
P.Braunová

9) Rozpočtové opatření č.16/2019 – předkládá Ing. J.Horáček
10) Rozpočet města Tachova na rok 2020 – předkládá Ing. J.Horáček
11) Program pro poskytování dotací z rozpočtu města Tachova v roce 2020 – předkládá

Ing. J.Horáček
12) Střednědobý  výhled  rozpočtu  města  Tachova  na  roky  2021  –  2023  –  předkládá

Ing.J.Horáček
13) Akční plán města Tachova na rok 2020, s výhledem opatření na rok 2021 – předkládá

Mgr. L.Macák
14) Plán zasedání zastupitelstva města v 1.pololetí 2020 – předkládá Mgr. L.Macák
15) Návrhy v oblasti  majetkoprávních  úkonů města  v pravomoci  zastupitelstva  města  -

předkládá p. J.Dvořák
16) Různé  a  podněty  veřejnosti  k  obecné  problematice  města  v  jeho  samostatné

působnosti -  řídí Mgr. Z.Hnát
17) Usnesení a závěr

2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání.

Panem starostou byli navrženi a schváleni do návrhové komise: J. Dvořák, I. Sochorová, P. Sklenář

Za ověřovatele zápisu byli schváleni: J. Straka, F. Meinl

Zapisovatelkou byla jmenována: sl. S. Andréová

3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova.

Zprávu o činnosti rady města za uplynulé období přednesl pan starosta.

Rozpracování  úkolů  z  9.  veřejného  zasedání  Zastupitelstva  města  Tachova,  které  se
konalo dne 4. listopadu 2019, včetně řešení připomínek, námětů a dotazů i z dřívějších
zasedání zastupitelstva, pokud není jejich sledování jinak zajištěno.

II. Rozpracované  úkoly :

1. Řešit umístění nového přechodu pro chodce na komunikaci v úseku od Benziny (Plzeňská
ul.) k Úřadu práce (Tř.Míru)

Zodpovídá : ORI MěÚ + vedení města

2. Po zpracování studie možného parkování řešit rozšíření parkovacích míst na sídl.“západ“

Zodpovídá : ORI MěÚ

Zprávu  o  činnosti  Rady  města  Tachova  za  uplynulé  období  od  posledního  zasedání
zastupitelstva města, které se konalo dne 04.11.2019, kontrole usnesení a vyřizování návrhů,
připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města, vzali zastupitelé na vědomí.
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4)  Projednání  zápisů  z jednání  výborů  zastupitelstva  města,  návrhů  a  informací
předsedů finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města.

Bod řídil pan starosta

Ing. J. Horáček, přečetl zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Tachov ze dne
27.11.2019.

Zastupitelé:
a)  Vzali  na  vědomí  zápis  z  jednání  Finančního  výboru  Zastupitelstva  města  Tachov,
konaného dne 27.11.2019    

b) Schválili plán práce finančního výboru na 1. pololetí 2020

c)  Schválili  odměnu  ve  výši  5000  Kč  pro  každého  člena  finančního  výboru,  který  není
zastupitelem města

Mgr.  P.  Vrána,  předseda  kontrolního  výboru,  přečetl  zápis  z jednání  Kontrolního  výboru
Zastupitelstva města Tachov ze dne 25.11.2019.

Zastupitelé:
a)  Vzali na vědomí  zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Tachov, ze dne
25.11.2019

b)  Schválili plán práce kontrolního výboru na 1. pololetí 2020

c)  Schválili  odměnu ve  výši  5000 Kč pro  každého člena  kontrolního  výboru,  který  není
zastupitelem města

5)  Projednání  zápisů  ze  schůzí  osadních  výborů,  jejich  návrhů  a  vystoupení  jejich
zástupců.

Bod řídila I. Sochorová, která přečetla zápis z jednání Osadního výboru Mýto a Malý Rapotín

a)  Zastupitelé vzali na vědomí zápis z osadního výboru Mýto z 15.11.2019

b)   Zastupitelé vzali na vědomí zápis z osadního výboru Malý Rapotín z 1.11.2019

6)  Obecně  závazná  vyhláška  č.  3/2019,  o  místním  poplatku  za  provoz  systému
shromažďování,  sběru,  přepravy,  třídění,  využívání  a  odstraňování  komunálních
odpadů

Bod vedla P. Braunová

Z. Brachtel podal protinávrh k Obecně závazné vyhlášce č. 3/2019, o místním poplatku za
provoz  systému  shromažďování,  sběru,  přepravy,  třídění,  využívání  a  odstraňování
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komunálních odpadů z 500 Kč/osoba na 750 Kč/osoba. Myslí si, že bychom neměli doplácet
na odpadech za občany, kteří neplatí, což udělá ročně cca 3,5 mil korun.

Protinávrh nebyl přijat.

Schválili obecně závaznou vyhlášku města č. 3/2019, o místním poplatku za provoz systému
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů

7) Obecně závazná vyhláška č.4/2019, o místním poplatku ze psů

Bod vedla P. Braunová

Schválili obecně závaznou vyhlášku města č. 4/2019, o místním poplatku ze psů

8) Obecně  závazná  vyhláška  č.   5/2019,  o  místním  poplatku  za  užívání  veřejného
prostranství

Bod vedla P. Braunová

Schválili obecně  závaznou  vyhlášku  města  č.  5/2019,  o  místním  poplatku  za  užívání
veřejného prostranství

P. Sklenář se dotazoval, zda předzahrádky s pohostinstvím zůstávají bezplatné/zdarma ?

P. starosta: Ano, zůstávají.

9) Obecně závazná vyhláška č.  6/2019, o místním poplatku z pobytu

Bod vedla P. Braunová

Schválili obecně závaznou vyhlášku města č. 6/2019, o místním poplatku z pobytu  

10) Rozpočtové opatření č.  16/2019

Bod vedl  J. Horáček

Navrhovaným rozpočtovým opatřením budou příjmy ve výši 377.740.031,87 Kč a výdaje ve
výši 420.424.153,86 Kč. Saldem příjmů a výdajů bude schodek ve výši 42.684.121,99 Kč, po
zapojení financování bude schodek ve výši 8.288.121,99 Kč (poslední schodek upraveného
rozpočtu schválený rozpočtovým opatřením č. 15/2019 činil 73.157.670,00 Kč).

a) Schválili rozpočtové opatření č. 16/2019

b) Vzali na vědomí schválené rozpočtové opatření města Tachova č. 14,15/2019

11) Rozpočet města Tachova na rok 2020

Bod vedl  J. Horáček

a) Schválili rozpočet Města Tachova na rok 2020



-5- 10. zasedání zastupitelstva města

b) Vzali na vědomí přílohu – podrobné členění rozpočtu Města Tachova na rok 2020

P. starosta poděkoval, že jdeme do nového roku se schváleným rozpočtem.

P. Sklenář si propočítal, že investice na příští 2 roky do rekonstrukce areálu Mže se rovnají
cca 71 000 000 Kč. Minulé vedení mluvilo o 82 000 000 Kč a nyní se k tomu přibližujeme,
přitom první projekt byl velkorysý a účelný, nyní jsme dostali k projektu, kterému ani dost
dobře nerozumím a za 71 000 000 Kč mu nevěřím, připomněl také, že se mluvilo o uspoření
min. 50%.

P. starosta: Nabídl panu Sklenářovi osobní schůzku a uvedl, že původní projekt byl v souhrnu
s  DPH za  120 000  000 Kč a  nyní  by  to  mělo  být  kolem 60  000 000  Kč.  Je  to  pouze
rekonstrukce vnitřních prostor. Není problém se sejít, až bude projekt kompletní.

J. Struček se dotazoval na dvě položky v rozpočtu a sdělil, že v minulých letech bylo zvykem,
že se symbolickým příspěvkem 20 000 Kč přispívalo na dvě zdravotnická zařízení v našem
okolí a to Nemocnice následné péče Svatá Anna a nemocnice Stod. Proč tento příspěvek není
v rozpočtu, když tyto zařízení využívají naši občané a občané z blízkého okolí?
V položce podpora tělovýchovy a spolku je stejná částka jako v minulém roce tj. 2 200 000
Kč, která je rozdělená na dvě části: 2 000 000 Kč plus 200 000 Kč individuální podpora.
Co se pod individuální podporou skrývá?

J. Horáček odpověděl, že nepřišly žádosti od těchto zdravotnických zařízení.
Pokud se tak stane, bude možné to řešit následně.
Individuální podporou 200 000 kč je záloha pro nenadálé události, které se občas vyskytly.

J. Dvořák reagoval, že osobně upozornil ředitele nemocnice Stod, že k nám žádná žádost
zatím zaslaná nebyla.
 
12) Program pro poskytování dotací z rozpočtu města Tachova v roce 2020

Bod vedl  J. Horáček

Vyhlásili program  pro  poskytování  dotací  z rozpočtu  Města  Tachova  „Podpora  aktivit
mládeže, tělovýchovy, sportu, kultury a využívání volného času v roce 2020“

13) Střednědobý výhled rozpočtu města Tachova na roky 2021 – 2023

Bod vedl  J. Horáček

Schválili střednědobý výhled rozpočtu Města Tachova na roky 2021 – 2023

14) Akční plán města Tachova na rok 2020, s výhledem opatření na rok 2021

Bod vedl pan starosta

Schválili akční plán města Tachova na rok 2020 s výhledem opatření na rok 2021
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15) Plán zasedání zastupitelstva města v 1. pololetí 2020

Bod vedl pan starosta

Schválili plán zasedání zastupitelstva města v 1. pololetí 2020

16) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města

Bod vedl  J. Dvořák

1) Neschválili  záměr odprodeje p.p.č. 1450/1 o výměře 2626 m2, p.p.č. 3352/25 o výměře
6810 m2, p.p.č. 3352/12 o výměře 5500 m2 a p.p.č. 3354/4 o výměře 308 m2 v k.ú. Tachov
pro účely  využití  lunaparků,  protože  město  se  nechce  zbavovat  pozemků z důvodu jejich
možného budoucího využití.

2) Schválili, na základě žádosti Úřadu práce ČR, IČ: 72496991, Dobrovského 1278/25, Praha
7, záměr odprodeje části p.p.č. 431/1 v k.ú. Tachov (označení parcely a její výměra budou
určeny na základě geometrického plánu) pro účely realizace akce „Rekonstrukce parkoviště
tř. Míru 1633, Tachov“ za kupní cenu ve výši 46.000 Kč včetně DPH v platné výši (cena
obvyklá dle znaleckého posudku č. 5183-083/2019).

3) Neschvaluje nabytí p.p.č. 2694/4 o výměře 21.317 m2 v k.ú. Tachov pro účely budoucího
využití v lokalitě na výstavbu rodinných domů, pro rekreační účely (zahrádkářská osada) od
společnosti Ekoland LP, a.s., IČ: 06175121, Spálená 480/1, Trnitá, 602 00 Brno, za smluvní
kupní cenu ve výši 390,- Kč/1 m2.

4) Schválili nabytí p.p.č. 3177/242 v k.ú. Tachov, včetně vybudované stavby bytového domu,
pro účely užívání bytového domu se čtyřmi bytovými jednotkami, přilehlého funkčního celku
a přístupového chodníku, dále p.p.č. 3177/485 v k.ú. Tachov pro účely užívání parkovacích
stání, od společnosti RAZKA develop s.r.o., sídlo: náměstí Republiky 86, 347 01 Tachov, IČ:
05016878,  za  smluvní  kupní  cenu 9.671.160 Kč včetně  15% DPH.  Kupní  smlouva bude
uzavřena po dokončení stavby, nejpozději však do 31.08.2020, bude jí předcházet smlouva o
budoucí kupní smlouvě č.3177/242. Kupní cena bude uhrazena ve dvou splátkách, 80% kupní
ceny bude zaplaceno do 31.01.2020, doplatek kupní ceny bude uhrazen do 14 dnů ode dne
podpisu kupní smlouvy.

5) Schválili  svěření movitého majetku -  veřejného vodovodního řadu HDP 100 DN mezi
ulicemi  Okružní  a  Vilémovská  v Tachově  do  správy  Vodohospodářského  sdružení  obcí
západních Čech, Studentská 328/64, Doubí, 360 07 Karlovy Vary, IČ 47700521.

17) Různé a podněty veřejnosti

Bod vedl. Z. Hnát

Zastupitelé:

1)  Schválili  předložený Dodatek   č.   2   ke   Smlouvě  o  poskytnutí   návratné   finanční
výpomoci mezi Městem Tachov (Poskytovatelem) a Regionálním vzdělávacím a informačním
střediskem, příspěvkovou organizací, Školní 1094, 347 01 Tachov, IČ: 71234608 (Příjemcem)
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ze  dne  22.5.2018  upravené  Dodatkem  č.  1  uzavřeným  dne  28.12.2018.  Dodatek  č.  2
prodlužuje termín vrácení finančních prostředků poskytnutých na předfinancování  prvního
monitorovacího období projektu „Příběh hraničních hor: Světecký vrch a Dyleň“, a to do 30
dnů od připsání dotace na účet Příjemce, nejpozději do konce roku 2020.

2)  Schválili  předložený  Dodatek  č.   1   ke   Smlouvě   o  poskytnutí   návratné   finanční
výpomoci mezi Městem Tachov (Poskytovatelem) a Regionálním vzdělávacím a informačním
střediskem, příspěvkovou organizací, Školní 1094, 347 01 Tachov, IČ: 71234608 (Příjemcem)
ze dne 22.5.2018. Dodatek č. 1 prodlužuje termín vrácení finančních prostředků poskytnutých
na předfinancování prvního monitorovacího období projektu   „Čechy a Bavorsko na Zlaté
cestě“, a to do 30 dnů od připsání dotace na účet Příjemce, nejpozději do konce roku 2020.

3) Schválili Základní škole Tachov, Zárečná 1540,  příspěvková  organizace,  347 01 Tachov,
IČ: 75006812, požadavek na úpravy účelového investičního  příspěvku  na   předfinancování
dotačního  projektu  IROP  „Rekonstrukce a modernizace odborných učeben základní školy“.

a) poskytnutí příspěvku na úhradu investičních vícenákladů ve výši 583 373,81 Kč,

b) snížení příspěvku na způsobilé výdaje na částku 12 187 788,00 Kč, tj. o 164 212,00 Kč,

c) snížení  příspěvku  na  nezpůsobilé  výdaje  na  částku  108  900,00  Kč  (administrace
zadávacího řízení na veřejnou zakázku), tj. o 224 100,00 Kč.

4) Schválili zástavní  smlouvu na zástavu pozemku parc.  č.  2473/36 s budovou č.p.  2288
v k.ú. Tachov. Zástavní smlouva se zřizuje ve prospěch MMR ČR na dobu 20 let.

Z. Hnát oznámil, že se k 31.12.2019 vzdává  funkce místostarosty města, z důvodu velkého
vytížení ve funkci ředitele školy a dává přednost práci ve škole.
 
Slovo si vzal pan starosta, poděkoval  Z. Hnátovi  za spolupráci a sdělil, že vzdání se funkce
místostarosty je jeho svobodná volba, druhý místostarosta se zatím dovolovat nebude a jeho
povinnosti budou rozděleny.

J. Straka: Rozhodnutí pana místostarosty chápe, protože práce druhého místostarosty je velmi
rozsáhlá a pan Hnát se této práce ujal důstojně. Ale i malé obce mají dva místostarosty, kdy
zmínil obce Částkov, Halži, Ošelín. Nemyslí si, že je toto rozhodnutí po město Tachov, při své
velikosti moudré. Kdo bude dělat tu širokou agendu?

P. Sklenář souhlasil s názorem J. Straky, jsme přece město s rozšířenou působností, myslel
jsem, že máte nějaký plán a toto rozhodnutí mi nepřijde šťastné a bude to hodně těžké.

P. starosta: Svůj plán jsme předložili, to znamená neobsazovat funkci druhého místostarosty.
V  každém  případě  nedáváme  návrh  na  zrušení  této  funkce,  pouze  jí  zatím  nebudeme
obsazovat. Pokud to zvládat nebudeme, přijdeme před Vás zastupitele a řešme potom dovolbu
druhého místostarosty.
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P. Vrána se připojil k J. Strakovi a P. Sklenářovi, druhý místostarosta má obrovské penzum
práce, kdy město v takové velikosti jako je Tachov, bez druhého místostarosty dlouhodobě
nemůže  prostě  dobře  fungovat.  Byl  jsem  proti  tomu,  aby  byl  druhý  místostarosta  v
neuvolněné funkci, protože to je funkce na plný úvazek, nemohu tedy souhlasit ani s tímto
řešením.

5)
a) Vzali na vědomí prohlášení Mgr. Zdeňka Hnáta o vzdání se funkce místostarosty města
k 31.12.2019

b) Zvolili  Mgr. Zdeňka Hnáta za člena rady města Tachova od 1.1.2020

c) Pověřili Mgr. Zdeňka Hnáta zastupováním města Tachova v těchto subjektech:
„ Společenství měst s husitskou minulostí a tradicí“
„ Prezidium Euregia Egrensis“
„ Rada cestovního ruchu okresu Tachov“

6)
Schválili, dle  Nařízení  vlády  č.  318/2017  Sb.,  o  odměnách  za  výkon  funkce  členům 
zastupitelstva, v platném znění, odměny za výkon funkce neuvolněným členům zastupitelstva
města takto:   
Neuvolnění  členové  zastupitelstva  města  –  měsíční  odměna  v maximální  výši  stanovené
nařízením vlády pro neuvolněné členy zastupitelstva města. 
V případě souběhu nároků za výkon funkcí (člen rady, předseda výboru nebo komise, člen
výboru nebo komise) přísluší členu zastupitelstva ta měsíční odměna, která je stanovena jako
nejvyšší (odměny se nesčítají). Měsíční odměny se poskytují od 1.1.2020.

P.  Sklenář  měl  připomínky  od  občanů  z  ul.  1.  Máje  a  J.  S.  Koziny,  že  v  rezidenci
Jungmannova jsou jen čtyři popelnice a žádný kontejner na papír, plasty a občané nosí odpad
do ul. J. S. Koziny, který je vždy ke konci týdne přeplněný. Bylo by možné doplnit kontejnery
v ul. Jungmannova na plasty a papír?
Další  připomínka se  týkala  parkoviště  na sídlišti  Rapotín,  které  pochválil,  ale  objevili  se
lenoši, kteří nejsou těch sto metrů dojít a parkují opět na místech, kde parkovat nesmí. Jsem
tedy pro přísné potrestání a slyšel jsem již od více lidí, že většinou agenturní pracovníci výzvu
za stěračem sundají a vyhodí. Kolik se těch výzev tedy skutečně zaplatí? Byl bych pro, aby se
dávaly botičky.

P. starosta: Stížnosti na separovaný odpad byly hned z jara a řešili jsme to. Hlídá to pracovník,
který to má na starost. Pokud se projeví, že ten problém je, posílíme počet kontejnerů, ač tedy
nemáme moc prostor kam. A nyní znova situaci prověříme.

R. Macák: Strážníci mají pokyn na pravidelné kontroly a bude zde zvýšený dohled. Výzvy
dáváme a vždy se nafotí,  pokud bychom měli  dávat botičky na všechny auta,  potřebovali
bychom  jich  cca  200.  Přesná  statistika  kolik  výzev  je  projednáno  hned  a  kolik  se  jich
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postupuje na odbor dopravy a silničního hospodářství není, ale cca 80 % výzev se řeší po
dostavení přestupců a zbytek se postupuje.

P. Sklenář dodal, že by nebylo od věci udělat televizní reportáž či dát článek do novin.
A ještě upozornil na zaparkovaná nepojízdná auta, která několik měsíců blokují parkovací
místa.

R. Macák doplnil, že s parkováním je problém na všech sídlištích. Za poslední dobu se nám
podařilo dostat pryč minimálně 10 nepojízdných aut, jenže se objeví vždy nové a tohle je
nekonečný boj. Dnes jen tak auto odtáhnout nelze a definice vraku je přesně daná.

P. starosta doplnil, že dříve, když bylo auto bez registrační značky, mohla se po dobu 30 dnů
vyvěsit na úřední desku výzva a když se nikdo nepřihlásil, mohli jsme auto zlikvidovat. V
poslední letech jsou tyto záležitosti velmi komplikované.

P. starosta přečetl poděkování od Střediska Víteček z Černošína za finanční pomoc mentálně a
tělesně postiženým.

J. Horáček poděkoval za velkou spolupráci pí Jeřábkové a pí Brašnové na rozpočtu pro rok
2020.

J.  Struček  se  dotazoval  na  odvolání  dozorčí  rady  Správy  majetku  a  údržby  v  Tachově.
Můžeme znát jména lidí, kteří odchází a kteří přijdou?

P. starosta: Stávající dozorčí rada zatím odvolána není, ale bude odvolána a bude komplet
nová dozorčí rada, protože k tomu máme důvody.

J. Struček: A ty důvody jsou publikované?

P. starosta: Stávající dozorčí rada je tam řadu let a ani jeden z nic není zastupitel a doplňujeme
to zastupiteli a ekonomy, odborníky.

J. Struček: Až bude nově zvolená dozorčí rada, dozví se to tedy i veřejnost?

P. starosta: Určitě to bude i na webových stránkách.

J. Struček pozval zastupitele i veřejnost na velkou házenkářkou akci  Talent M.A.T. Plzeň,
která se odehraje 21.12.2019 od 18:00 hodin ve sportovní hale v Tachově poslední extraligové
utkání tohoto roku proti pražské Dukle.

Pí Typovská upozornila na přeplněné popelnice na komunální odpad na sídlišti „západ“.

P. starosta: Každý dům, by měl mít tolik odpadních nádob, aby jim stačil. Dnes je problém
vzhledem k agenturním pracovníkům, kteří nemají tolik odpadních nádob. V ubytovnách už
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vůbec  a  rozváží  odpad  po  Tachově.  Pokud  je  nechytneme  přímo  za  ruku,  tak  jim  nic
nedokážeme. Ano, je to problém.

P. Kulhánek - Smetanova ulice, kdy bude opravená druhá část ulice?

P. Starosta: Zde nejsou ještě dotažené majetkové věci, pozemky a obáváme se, že příští rok to
dokončené ještě nebude.

P. Kulhánek: Už to trvá dvacet roků.

P. starosta: To netrvá dvacet roků. Museli jsme žádat o prodej soukromého pozemku, pak se
objevili stížnosti jiné rodiny a mají připomínky ke stavebnímu řízení a to se musí napřed
vyřešit.

H. Červinková – vedoucí odboru investic: Uskutečnilo se již několik jednání s dotčenými
vlastníky.  Jejich  připomínky  se  podařilo  vyřešit,  došlo  k  drobným  úpravám  projektové
dokumentace.  V  roce  2020  je  plánováno  dokončení  projektové  přípravy  akce  (územní
rozhodnutí,  stavební  povolení)  s  cílem,  aby stavba mohla být  realizována v roce 2021 v
návaznosti na  plánovanou rekonstrukci kanalizace v ulici.

P. Gomolák: Upozornil, na nevhodné, arogantní chování strážníka Městské policie Tachov, p.
Ditrycha, který měl vyřvávat na lidi ve městě, bez čepice, označení s rozepnutou bundou a
rukama v kapsách.
Také reagoval, na vysílání v televizi,  že je nepořádek u popelnic a háže se tam nábytek a
myslí si, že nábytek do popelnic neháže nikdo ve dvanáct hodin v poledne, ale během noci.
Pokud ovšem strážník, který, má v noci službu a spí, aby mohl jít ráno na melouch, a jeho
nadřízení dělají, že to nevidí, je to špatně. Informoval, že u terásky u PopArtu by bylo potřeba
dát zrcadlo. Kdo, jede zespoda na náměstí, nevidí kdo je tam.
Poté  reagoval  na  dotazník  H.  Červinkové,  co  by  město  mohlo  dělat  pro  podnikatele,
živnostníky? 
Co  by  město  chtělo  udělat?  Že  bude  jezdit  městská  policie  vybírat  pokutu  před  moji
provozovnu? Zákazník, který tam zastaví, u mě udělá obchod, vyjde ven, dostane pokutu a
příště už nepřijde. Takže, já opravdu přemýšlím, že v tom Tachově skončím. Když skončí ten
druhý,  jakože říkal,  že  skončí  v březnu,  tak  tu  bude zase o něco méně.  Víte  sami,  že to
náměstí je mrtvý, od čtyř hodin odpoledne je mrtvý. Tak se snažme, něco proto udělat, aby
tam ten živnostník byl. A ne, že mu budeme dávat pokuty, Vy chcete, abychom tady byli, my
tu  chceme být  taky.  Máte  tady Lidl,  Penny,  Billu,  Tesco jinak  na náměstí  nikdo nejde  a
odchází i ti Vietnamci, nikdo nový se tam nehrne a poukázal na to, že by se, živnostníkům
mělo ulevit stejně jako restauracím apod. 

P. starosta: Reagoval, jak se mu „líbí“, když jeden člověk hodnotí práci městské policie i co
dělají na služebně. Bude se dělat komplexní revitalizace náměstí. A bude se to dělat proto, aby
byly komunikace kolem obchodů,  aby tam byly zálivy a  mohl  tam zastavit  zákazník bez
placení po určitou dobu, naložit, vyložit, nakoupit. Vím, že počátek je ve Vaší provozovně.
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Ale  nemůžeme  si  dovolit  postavit  každý,  kam  chce.  Ulice  Boženy  Němcové  byla
zprojektována, zkolaudovaná a má nějaká pravidla. Před Českým lesem je chodník, to není
žádná ulice,  to  je  chodník a  je  tam pojezdný proto,  že  se  tam zaváželo  pivo a  zboží  do
restaurace.  I  k Vám  může  přijet  zásobování,  naloží,  vyloží,  odjede,  ale  není  to  žádné
parkoviště.  Tam si  nikdo nemůže odstavit  auto  na  několik  hodin.  To je  chodník,  to  není
komunikace. A bude se dělat rekonstrukce komplet náměstí, ani to zrcadlo nám teď policie
nepovolí,  protože to vše musí jít  přes dopravní inspektorát.  Ale v každém případ ty ulice
budou  vypadat  jinak.  Já  věřím,  když  se  podaří  v příštím  roce  vyřídit  stavební  řízení,  že
zahájíme v roce 2021, 4 roky jsme spali, nedělalo se nic a teď se rozjíždíme znova. A pokud
zjistíte,  že  Vás strážník kontroluje  rozepnutý nebo co všechno, zavolejte  městskou policii
nebo mě, ale říct po půl roce, on tenkrát něco, je dost nefér.

P. Gomolák odpověděl panu starostovi, že nemá pravdu, že je to před týdnem.

P. starosta: Měl jste zavolat ihned. 

P. Gomolák, vždyť tam byli další dva, tak ti snad vidí, a když mu nejsou schopný říct, že dělá
špatně, tak je to celkově špatně. A znova zopakoval, jak pracovník městské policie spí při
noční službě.

P starosta, abychom tomuhle předcházeli, dostanou strážníci v příštím roce osobní kamery a
budou kamery i v autech. 

R. Macák: Mrzí mě, že to říkáš tady a neřekneš mi to osobně, když na mě telefonní spojení
máš a znáš mě. Stížnosti na strážníky nebudu jmenovat, nebudu tady jmenovat jednoho na
rozdíl od tebe, pokud přijdou, řeším je hned. Lidé nemají problém s tím, aby přišli a podali
stížnost. Údajné spaní v práci, co já tam jsem, tak nespí, jsou kontrolovaný mnou. A rád bych
slyšel, kdy jsi viděl kteréhokoliv strážníka spát? Protože tohle se mi nelíbí, takhle shazovat
městskou policii. Myslím si, že strážníci v počtu v jakém jsou, odvádí velice slušnou práci. A
to, že pokutují lidi na náměstí, protože tam je těch problémů také nejvíce. Pokud lidi nebudou
dělat dopravní přestupky, tak se nepotkají se strážníkem.

J.  Struček:  Reagoval  na  slova pana starosty,  že se  tady čtyři  roky spalo.  Celý  čtyři  roky
probíhalo intenzivní jednání s památkáři a sám dobře víš, že to není jednoduchý se dopátrat
nějakého cíle, ten cíl se už blíží a já jsem rád.  Vyprošuji si ale říkat, že se tady čtyři roky
spalo, je to i neúcta k úředníkům, kteří se tomu věnovali. 

Z. Hnát  poděkoval všem co přispěli do bodu různé a ukončil diskuzi.
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Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly.

18) Usnesení a závěr.

Návrh na usnesení přednesl J. Dvořák

Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a všem zastupitelům a zastupitelkám za
spolupráci v tomto roce. Všem popřál hezké svátky, v klidu a bez stresu a do příštího roku
hodně optimismu, štěstí a zdraví. 

……………………… ………………………
Ing. Josef Horáček     Mgr. Ladislav Macák
místostarosta                 starosta

ověřovatelé:

................................

................................


